
985532

ay . 7h Gemeente Rotterdam
Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Cemcenie Uschi

Mevrouw van Ark. Gemeente Amsterdam

In afschrift aa en Gemeente Den Haag
Gemeente Eindhoven

Betreft: Oproep voor nadere samenwerking

Geachte Mevrouw van Ark,

Vanaf het begin van de coronacrisis zijn we constructief met uw ministerie in gesprek
over de grote gevolgen voor de sportsector en hoe we daarin gezamenlijk moeten

optrekken. De eerste steunpakketten hebben een basis gelegd om als sector goed door

de crisis heen te komen. We waarderen de samenwerking met VWS, NOC*NSF en

VSG. Daarbij zien we ook dat er gelukkig op veel plekken nog steeds wordt gesport en

bewogen.

Nu we middenin de tweede golf zitten- met stevige maatregelen - biedt het tweede

steunpakket van 60 miljoen zoals dat is aangekondigd opnieuw perspectief voor de

amateursportsector’. We gaan er vanuit dat het bedrag hoog genoeg is om de lasten te

dekken. Zoals bekend zijn de kosten voor het huren van accommodaties voor

verenigingen een grote kostenpost. We hopen daarom dat in het nieuwe pakket ook een

tegemoetkoming voor de huur via de verhuurder blijft opgenomen en willen graag pro

actief meedenken om de administratieve last voor alle partijen te beperken.

De sportsector is zeer divers en bestaat uit een veel verschillend type organisaties die

gezamenlijk de sportinfrastructuur vormen in onze steden. Concreet zijn het bijvoorbeeld

zzp-ers die sportlessen verzorgen voor senioren, bootcampinstructeurs maar ook de

kleinere (commerciéle) judoscholen, vechtsport- en urban sportorganisaties en vele

stichtingen die essentieel en waardevol aanbod verzorgen. Een aanbod dat aanspreekt

bij onze inwoners en dat onmisbaar voor hen is. In de verdere uitwerking van de

steunmaatregelen is specifiek aandacht nodig voor alle type sportorganisaties en

sportaanbieders.

We maken ons grote zorgen over de langetermijneffecten op de sportinfrastructuur in

onze steden en de gezondheid van onze inwoners. Er is naast de huidige

steunpakketten meer ondersteuning nodig om de essentiéle sportvoorzieningen overeind

te houden. Zeker omdat we niet weten wanneer corona geen stoorzender meer is, is het

belangrijk dat we clubs, aanbieders én sporters perspectief blijven bieden. Juist ook in

de wijken en buurten waar sport en bewegen zo belangrijk is.

! Kamerbrief CE-AEP / 20270015 "De economische impact van het coronavirus en

contactbeperkende maatregelen”
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Het delen van deze zorg is meteen ook een voorstel om hierover met u in gesprek te

gaan. In onze steden ontstaan de eerste ideeén om hiermee aan de slag te gaan en zo

sportief uit de corona crisis te komen. We bespreken deze graag met u.

Ter afsluiting willen we voorstellen om onze reguliere gesprekken weer op te starten

zoals we deze voor de corona crisis met elkaar voerden. Naast de effecten van corona

gaan we ook graag verder in gesprek over de Living Labs, pijler 6 van het Sportakkoord
en onze gezamenlijke evenementen ambitie en strategie.

In afwachting van uw reactie,

Namens IER ECSN
5.1.2e Amsterdam)

2e (Utrecht)
51.2e (Rotterdam)

LEE(Dr oc)
(Eindhoven)

* Gemeente Re® Amsterdam br: a Ak FA

E's RB: Gemeente Em ~~ EINDHOVEN
Gemeente Utrecht Rotterdam Den Haag



985532

Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport

> Retouradres Postbus 20350 2500 EJ Den Haag

:

Bezoekadres:

Stadhuisplein 1 Parnassusplein 5

5600 RB EINDHOVEN 2511 VX Den Haag
T 070 340 79 11

F 070 340 78 34

www. rijksoverheid.nl

Inlichtingen bij

M_+31(0)c-IERECEN
IEEEminvws.nl

Datum 1 7 NOV. 2020 Kenmerk

os 1779618-214014-S

Betreft Oproep voor nadere samenwerking in de sportsector

Bijlage(n)

ceacht {EA IRE Correspondentie uitsluitend
:

_

richten aan het retouradres

met vermelding van de

Bedankt voor uw brief van donderdag 5 novemberjl. waarin u namens de G5- datum en het kenmerk van

gemeenten aandacht vraagt voor de effecten van de coronacrisis op de
geze bris,

sportinfrastructuur en aangeeft graag in gesprek te blijven over

steunmaatregelen, Living labs, topsportbeleid en de ambitie en strategie ten

aanzien van evenementen.

De coronacrisis heeft al grote gevolgen gehad voor de verschillende organisaties in

de sport en voor de sportinfrastructuur. Ik deel uw zorgen over de gevolgen op de

lange termijn, zowel voor de sport als voor de gezondheid van alle Nederlanders.

Er ligt nog een grote uitdaging voor ons om die gevolgen het hoofd te bieden, en

ik ben blij met uw uitnodiging om die uitdaging gezamenlijk aan te gaan.

Een eerste thema hierbij is de financiéle steun aan sportverenigingen en

verhuurders van sportaccommodaties. Naast een verruiming van de rijksbrede

steunmaatregelen heeft het kabinet in oktober een tweede steunpakket

aangekondigd om de amateursportverenigingen financieel te ondersteunen. Over

de uitwerking van dit steunpakket ben ik in gesprek met verschillende partijen,
waaronder de G5-gemeenten.

Mijn voornemen is om in dit steunpakket ook weer een tegemoetkoming voor het

(gedeeltelijk) kwijtschelden van huur op te nemen, langs de lijnen van de

Tegemoetkoming Verhuurders Sportaccommodaties (TVS) uit het eerste

steunpakket voor de sportverenigingen. Dit voornemen zal in de komende weken

nader worden uitgewerkt, mede op basis van de monitor van het Mulier Instituut

en gesprekken met de sector. Daarbij ga ik uiteraard ook in gesprek met u en de

VSG.

Daarnaast deel ik uw mening dat het van belang is om gezamenlijk op te trekken

om sterker uit de coronacrisis te komen. Naast de financiéle steun in de

coronacrisis spreek ik dan ook graag met u verder over de rol die de gemeenten,
en specifiek de G5-gemeenten, spelen in het sportbeleid.
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Uiteraard zal hierbij gekeken worden naar de Living labs, de pijler ‘Topsport die
KERRIER

inspireert’ en het nieuwe evenementenbeleid. Daarnaast bespreek ik graag hoe wij 1779618-214014-5

als rijksoverheid kunnen samenwerken met de G5-gemeenten om mensen in

beweging te brengen en te houden, zoals ook geagendeerd in het initiatief

‘Bewegen het nieuwe normaal’. De directie Sport zal het initiatief nemen om een

gezamenlijk overleg te organiseren.

Ik dank u en uw collega-wethouders voor de constructieve samenwerking en uw

inzet om de sportinfrastructuur in uw gemeenten overeind te houden, zodat uw

inwoners kunnen blijven sporten en bewegen. Ik hoop u hiermee voldoende te

hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

de minister voor Medische Zorg
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